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Najlepsze życzenia dla naszych Seniorów

Pan Stanisław Piasko-
wiak z Kaniej Góry,
dziś Druh Honorowy
OSP Kania Góra, opo-
wiada o swojej  spo-
łecznej pracy i ważnych
wydarzeniach z histo-
rii OSP Kania Góra.
Więcej str. 11.

Z mobilnego mias-
teczka rowerowego
cieszą się dzieci i do-
rośli. To duży plac
zabaw, na który
można przyjść z ro-
werem, a obok za-
bawy jest bezpieczna
nauka zasad ruchu
drogowego.
Więcej str. 3.

Mieszkańcy Śladkowa Górnego 
cieszą się z nowej drogi 

Jak głosowali mieszkańcy 
w Gminie Zgierz? Więcej str. 4.

W tym numerze między innymi:
• Wywiady z młodymi sportowcami: Barbarą Karo
lak i Mateuszem Adamskim. 

• Co daje sport dzieciom? - rozmowa z trenerem 
Sebastianem Adamskim.

•Jubileuszowy Bieg Grotnicki - wyniki.
•Rosanów CUP 2023 - wyniki.
• Piłkarskie rozgrywki w Gminie Zgierz.
Więcej str. 6-7.

Najstarszy Druh w Gminie Zgierz

W październiku miesz-
kańcy miejscowości za-
prosili Wójt Wioletę
Głowacką na oficjalną
inaugurację drogi. 
- Zadowolenie miesz-
kańców jest najlepszą
motywacją  do dalszego
działania - podkreśliła
Wioleta Głowcka Wójt
Gminy.
Więcej str. 2.

Sportowa 
Gmina Zgierz

Inwestycja dla najmłodszych

Szacowni Jubilaci - 50 lat razem
Trzy pary z terenu
Gminy Zgierz odebrały
medale za Długoletnie
Pożycie Małżeńskie. 
Uroczystość odbyła się
w  październiku w
dworku w Dzierżąznej.  
Więcej str. 5.

Jesienny cykl spotkań z Seniorami Wójt Wioleta
Głowacka zainaugurowała w szkole w Grotnikach. 
Seniorzy z Trójwsi, chętnie odpowiedzieli na za-
proszenie i propozycje wspólnego spędzenia czasu,
tym bardziej, że na scenie wystąpili uczniowie
grotnickiej szkoły jednocześnie wnuki zebranych
w sali gości.
Wkrótce kolejne spotkania dla Seniorów: 17 lis-
topada w Szczawinie i 24 listopada w Słowiku.  
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Nowa nawierzchnia
na drodze w Śladkowie Górnym 

Kolejne dofinansowanie na inwestycje, tym
razem przebudowa drogi wewnętrznej w miejs-
cowości Jedlicze B, ul. Podleśna
Budowę nowej nawierzchni zaplanowano na od-
cinku około 1 km. Projekt przewiduje też prze-
budowę zjazdów. Zaplanowano odprowadzanie
wód opadowych z projektowanych nawierzchni
na tereny zielone. 
Wartość całkowita inwestycji to 2.520.000,00 zł,
dofinansowanie w wysokości 1.999.999,00 zł 
Dofinansowanie pochodzi z Rządowego Fundu-
szu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicz-
nych - VIII edycja.

Przebudowa drogi w Jeżewie

Mamy dofinansowanie 
na budowę 
gminnego przedszkola! 
Udało się! 6.900 000,00 zł
to kwota, którą gmina
Zgierz otrzymała z Rządo-
wego Programu Inwestycji
Strategicznych na budowę
pierwszego gminnego
przedszkola w miejscowo-
ści Dąbrówka Strumiany.
Promesę przekazał Marek
Matuszewski - Poseł na
Sejm RP. To dobra wiado-
mość dla przyszłych przed-
szkolaków i ich rodziców! 
- Ogromnie się cieszę, że po-
zyskaliśmy dofinansowanie
na ten cel, to jedna z priory-
tetowych dla mnie inwesty-
cji. W gminie przybywa
mieszkańców, wśród nich
dzieci, wzrastają zatem ich
potrzeby edukacyjne, które
trzeba zaspokoić. Starając
się o tę inwestycję przyświe-
cała mi również myśl o dzie-
ciach uczących się w szkole
w Dąbrówce Wielkiej, które
obecnie mają lekcje na dwie

zmiany, co nie jest ani efek-
tywne dla uczniów, ani kom-
fortowe dla rodziców. Gdy
powstanie gminne przed-
szkole uzyskamy wolne
miejsca dla uczniów w
szkole, przenosząc najmłod-
szych do nowo powstałych
oddziałów przedszkolnych -
powiedziała Wioleta Gło-
wacka Wójt Gminy Zgierz.

W projekcie budowy
gminnego przedszkola za-
planowano między innymi
4 sale na pobyt dzieci, salę
do leżakowania, sale do

zajęć ruchowych, szatnie,
tzw. węzeł żywieniowy oraz
część administracyjną. 

W projekcie przewi-
dziano również zagospoda-
rowanie terenu – w tym
ciągi pieszo-jezdne, parking
oraz plac zabaw.
Wartość całkowita: 

13 690 725,00 zł
Dofinansowanie: 

6 900 000,00 zł 
[AT]

To kolejna dobra informacja. Gmina Zgierz
otrzymała kolejne środki finansowe - tym razem
na przebudowę drogi na odcinku Dąbrówka Stru-
miany - Jeżewo. Oprócz wykonania nowej na-
wierzchni na długości 1,7 km, zostanie
poprowadzone oświetlenie. Wzdłuż drogi staną
44 lampy led. 
Wartość inwestycji, czyli nawierzchnia i oświet-
lenie to suma 5.270,000,00 zł, z czego dofinan-
sowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg
to kwota 2 983 980,00 zł.

W połowie października
miało miejsce otwarcie
drogi w Śladkowie Gór-
nym, zorganizowane przez
Panią Agnieszkę Macha-
łowską Sołtys sołectwa. 

Po przeprowadzonej in-
westycji droga zyskała
nową nawierzchnię na
ponad 1300 metrowym od-
cinku. Remont tej drogi to
inwestycja wyczekiwana
przez okolicznych miesz-
kańców, o co zabiegała
w ich imieniu pani Sołtys.

Wartość inwestycji to
kwota 2.448.380,20 zł
z czego dofinansowanie
wyniosło 2.325.961,19 zł,
które gmina pozyskała
z  Programu Inwestycji
Strategicznych Polski Ład.

W przecięciu symbolicz-
nej wstęgi uczestniczyła
Wioleta Głowacka Wójt
Gminy Zgierz, Marek Ma-
tuszewski - Poseł na Sejm
RP, radny gminy Kamil
Tomczak, sołtys Agnieszka
Machałowska oraz przed-

stawicielka najmłodszego
pokolenia mieszkańców.

W spotkaniu uczestni-
czyli również sami miesz-
kańcy, a także proboszcz
parafii pw. Wszystkich
Świętych w Giecznie ks.
Mirosław Marczak. 
- Cieszę się, że mieszkańcy
już korzystają z nowej drogi,
jak sami tu dzisiaj mówią
jeździ się im teraz dużo le-
piej i na pewno bezpieczniej,
co daje mi jako wójtowi
dużą satysfakcję z podejmo-

wanych działań i wykony-
wanych na terenie naszej
gminy kolejnych inwestycji.
Dziękuję pani Sołtys za za-
proszenie do uczestnictwa
w tym wydarzeniu – powie-
działa Wioleta Głowacka
Wójt Gminy.
[AT]

Nowa inwestycja - nowa nawierzchnia na odcinku
1,3 km

Przebudowa ul. Podleśnej w Jedliczu B

Kolejne inwestycje w Gminie Zgierz 
z udziałem środków zewnętrznych

więcej o festynie 
na stronie 12



W Szkole Podstawowej
w Słowiku na zaproszenie
Wójt Wiolety Głowackiej
spotkali się  dyrektorzy,
nauczyciele, pedagodzy,
pracownicy administracji
i obsługi naszych gmin-
nych szkół, a także przed-
stawiciele związków zawo
- dowych, w sumie ponad
120 osób.

Wydarzenie rozpoczęło
się od wspaniałego wy-
stępu artystycznego ucz-
niów, wraz z towarzyszą-
cym im chórem Słowi-
kowe Trele. Publiczność
nagrodziła ich gromkimi
brawami.

Wioleta Głowacka Wójt
Gminy składając wszyst-
kim życzenia zdrowia, wy-
trwałości,  dalszych sukce-
sów, oraz podejmowania
kolejnych działań na rzecz
rozwoju uczniów, podkre-
śliła, że po wynikach jakie
osiągają nasi uczniowie na
egzaminach widać zaanga-
żowanie i pracę jaka wkła-
dana jest w ich edukację. 
- Mogę dumnie powie-
dzieć, że edukacja w naszej

gminie jest na wysokim po-
ziomie, a nasze szkoły nie
odstają w niczym od miej-
skich placówek, za co ser-
decznie dziękuję wszystkim
nauczycielom – dodała
Wójt.

Wyróżniający się szcze-
gólnymi osiągnięciami
w pracy dydaktyczno-wy-
chowawczej dyrektorzy
i nauczyciele otrzymali na-
grody Wójta Gminy.

W tym roku są to dyrekto-
rzy szkół: Beata Lipiec –
Dyrektor Zespołu Szkolno
– Przedszkolnego w Grot-
nikach, Elżbieta Sobczyń-
ska – Kaźmierczak   –
Dyrektor Szkoły Podsta-
wowej im. 28 Pułku Strzel-

ców Kaniowskich w Besie
- kierzu Rudnym, Sławo-
mir Truszkiewicz  – Dy-
rektor  Szkoły Podstawo-
wej im. Jana Kasińskiego
w Białej,

Monika Chowańska  – Dy-
rektor  Szkoły Podstawo-
wej im. Henryka
Sienkiewicza w Słowiku.
Wśród nauczycieli nagro-
dzenia zostali: Agata Dzie-
dziczak   - nauczycielka
Szkoły Podstawowej im.
28. Pułku Strzelców Ka-
niowskich w Besiekierzu
Rudnym, Katarzyna  Za-
borowska – nauczycielka
Szkoły Podstawowej im.
Jana Kasińskiego w Białej,
Jolanta Sochala  – nauczy-
cielka Szkoły Podstawo-
wej w Giecznie,  Aneta
Mirowski  - nauczycielka
Szkoły Podstawowej im.
Henryka Sienkiewicza
w Słowiku,

Beata Baleja – nauczy-
cielka Szkoły Podstawo-
wej im. Króla Stefana
Batorego  w Szczawinie
Kościelnym, Bożena Re-
ksulak – nauczycielka
Szkoły Podstawowej im.
Marii Kownackiej w Dąb-
rówce Wielkiej, Krzysztof
Wężyk – nauczyciel w Ze-
spole Szkolno – Przed-
szkolnym w Grotnikach.
Gratulujemy!
[AT]

Dzień Edukacji Narodowej - święto nauczycieli i szkolnych społeczności

3Na Ziemi Zgierskiej10/2023w y d a r z e n i a

Dzień Edukacji Narodowej uro-
czyście celebrowała między in-
nymi społeczność szkoły w
Grotnikach. 

Udział w uroczystości wzięli
między innymi.: Wioleta Gło-
wacka Wójt Gminy Zgierz,
Wojciech Kaźmierczak Radny
Gminy Zgierz, Anna Bednarek
Sołtys Sołectwa Jedlicze B  oraz
rodzice i kadra pedagogiczna. 

Podczas uroczystego apelu
zaprezentowano okoliczno-
ściowy program artystyczny.
Ważną częścią uroczystości
było pasowanie przez Dyrektor
szkoły Beatę Lipiec pierwszo-
klasistów na pełnoprawnych
uczniów.  
Wójt Gminy Zgierz złożyła ży-
czenia oraz podziękowała za
trud i ogrom pracy jaki nauczy-
ciele wkładają każdego dnia w
swoją pracę, a także podkreśliła
ich kluczową rolę w procesie
edukacji młodego pokolenia.
[DR]

W tym roku przypada 250. rocznica powołania przez Sejm Rzeczypospolitej Obojga Narodów Komisji Edukacji Naro-
dowej, była to na ówczesne czasy instytucja prekursorska i niemająca odpowiednika w Europie. W szkołach gminy
Zgierz, jak co roku odbyły się uroczystości, które zawsze są okazją do podziękowań pracownikom oświaty za ich zaan-
gażowanie i podkreślenia współpracy całych społeczności szkolnych.   

Wiele dzieci przyjechało
na inaugurację mobilnego
miasteczka, do szkoły
w Grotnikach rowerami.

Była to okazja do wy-
słuchania prelekcji na
temat prawidłowego poru-
szania się po drodze, pro-
wadzonych przez policjan
-tów z Komendy Powiato-
wej Policji w Zgierzu.

-To miasteczko rowe-
rowe z prawdziwego zda-

rzenia, które mam na-
dzieję pozwoli dzieciom
i młodzieży lepiej poznać
zasady ruchu drogowego,
tak aby zwiększyło się ich
bezpieczeństwo, czyli to
na czym nam dorosłym
najbardziej zależy – po-
wiedziała Wioleta Gło-
wacka Wójt Gminy
Zgierz.

Wczesną jesienią z mias-
teczka mogli korzystać

uczniowie szkoły w Grot-
nikach i młodzi miesz-
kańcy Trójwsi. 

Od wiosny miasteczko
trafi do kolejnych szkół
na terenie gminy Zgierz,
tak, aby wszyscy młodzi
mieszkańcy gminy mogli
poznawać zasady ruchu
drogowego w praktyce.
[AT]

Mobilne miasteczko rowerowe w Gminie Zgierz
to prawdziwa frajda nauki jazdy na rowerze dla dzieci

Miasteczko rowerowe z prawdziwego zdarzenia do treningów jazdy na rowerze
najbardziej ucieszyło najmłodszych, ale również rodziców. - Na takim placu w bez-
piecznych warunkach dzieci mają symulację realnych sytuacji na drodze - podkreślali
dorośli podczas inauguracji miasteczka przy szkole w Grotnikach

Znaki drogowe, przejścia dla pieszych, sygnalizacja świetlna, różne rodzaje skrzy-
żowań, a nawet przejazd kolejowy – słowem wszystkie elementy potrzebne do
nauki sprawnego, a przede wszystkim bezpiecznego poruszania się po drogach
zawiera mobilne miasteczko ruchu drogowego. Miasteczko stanęło po raz pierw-
szy w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Grotnikach. 
Jest to projekt Gminy Zgierz, współfinansowany przez Unię Europejską ze środ-
ków Funduszu Spójności. 
Koszt projektu: to kwota 67 650,00 zł, w tym dofinansowanie - 57 502,50 zł.

Dyrektorzy i nauczyciele wyróżniający się w pracy
odebrali nagrody z rąk Wójt Wiolety Głowackiej

Przed publicznością wystąpił Zespół Taneczny "Sło-
wiki" ze szkoły w Słowiku 
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Wybory do Sejmu i Senatu w Gminie Zgierz
Szanowni Państwo,
dziękuję wszystkim Mieszkańcom gminy Zgierz za
udział w wyborach parlamentarnych i każdy oddany
głos. Wysoka frekwencja (81,04%) jest dokładnym od-
zwierciedleniem tego, jak wiele ludzi dba o nasze spo-
łeczeństwo, o nasze wartości i o naszą przyszłość.
Jestem dumna z faktu, że w gminie Zgierz świado-
mość ta jest na tak wysokim poziomie. Wasz głos jest
cenny, a wasze zaangażowanie jest wyrazem troski
o naszą gminę i o nasz kraj.

Wioleta Głowacka
Wójt Gminy Zgierz

Wyniki głosowania w wyborach do Sejmu w 2023 r. dla Okręgu wy-
borczego nr 11, Powiat zgierski. Kandydaci którzy uzyskali mandat:
•Matysiak Paulina - KW Nowa Lewica,
•Habura Krzysztof, •Hanajczyk Agnieszka, •Tomczyk Cezary -
KKW Kolicja Obywatelska PO .N IPL Zieloni,
•Bejda Paweł, •Zięba-Gzik Jolanta - KKW Trzecia Droga PSL - PL
2050 Szymona Hołowni,
•Lichocka Joanna, •Matuszewski Marek, •Polak Piotr, •Przydacz Mar-
cin, •Rychlik Paweł, •Woźniak Tadeusz - KW Prawo i Sprawiedliwość.
Wyniki głosowania w wyborach do Senatu w 2023 r. dla Okręgu wy-
borczego nr. 26, Powiat zgierski. Kandydat, który uzyskał mandat:
•Karpiński Marcin - Pakt Senacki. 

na podstawie info PKW https://wybory.gov.pl/sejmsenat2023



W słoneczne, jesienne popo-
łudnie uczniowie i miesz-
kańcy Gminy Zgierz i Miasta
Zgierza wyruszyli III szla-
kami historyczno-turystycz-
nymi, aby w 84. rocznicę
wybuchu II wojny światowej
poznać historię i odwiedzić
miejsca wydarzeń związane
z przemarszem i walkami
odwrotowymi oddziałów
Armii „Łódź” – 28. Pułku
Strzelców Kaniowskich
i Kresowej Brygady Kawa-
lerii na terenie gminy Zgierz.

W rajdzie wzięli udział
przedstawiciele samorządu
gminy: Wójt Gminy Zgierz
Wioleta Głowacka oraz
Przewodniczący Rady Gmi-
ny Zgierz Dariusz Sędzicki,
którzy złożyli kwiaty pod
obeliskiem upamiętniają-
cym walkę pod Kęblinami
stoczoną wieczorem 7 wrze-
śnia 1939 r. Młodzież bio-
rąca udział w rajdzie również
oddała cześć poległym boha-
terom i zapaliła znicze. 

O historii tego miejsca
i walkach, jakie stoczyli żoł-
nierze 28. Pułku Strzelców
Kaniowsich opowiedział
Adam Zamojski, kierownik
i kwatermistrz rajdu. Wartę

honorową przy miejscach
pamięci pełnili żołnierze ze
Stowarzyszenia Historycz-
nego „Strzelcy Kaniowscy”,
a poczet sztandarowy wysta-
wiła Szkoła Podstawowa im.
28. Pułku Strzelców Ka-
niowskich w Besiekierzu
Rudnym.
Po uroczystościach w Kębli-

nach szlaki poprowadziły
uczestników do kolejnego
miejsca pamięci, jakim jest
pomnik żołnierzy 28. Pułku
Strzelców Kaniowskich,

6. Pułku Strzelców Konnych
i 4. Batalionu Strzelców Kre-
sowej Brygady Kawalerii,
który znajduje się na cmenta-
rzu w Białej. Na mogile żoł-
nierzy kwiaty złożyli: Wójt

Gminy Zgierz Wioleta Gło-
wacka oraz Sołtys sołectwa
Biała Piotr Nawrocki, a ucz-
niowie zapalili znicze.
[PN]
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Rajd szlakiem miejsc pamięci

Na początku paździer-
nika trzy pary z terenu na-
szej gminy świętowały
Złote Gody, czyli 50-lecie
pożycia małżeńskiego. 
W oczach młodszego poko-
lenia to rocznica niezwykła
i niezwykli są ludzie, którzy
przeżyli razem pół wieku. 

Pisarz Albert Camus na-
pisał kiedyś, że „Kochać -
to zgadzać się na to, aby sta-
rzeć się z drugim człowie-
kiem”. Nie sposób się z tym
nie zgodzić!

Aktu dekoracji Jubilatów
medalem nadanym przez

Prezydenta RP za długolet-
nie pożycie dokonał Wie-
sław Olender Zastępca
Wójta Gminy Zgierz oraz
Paweł Królewiak Kierow-
nik Urzędu Stanu Cywil-
nego w Zgierzu.

Uroczystość odbyła się
w Gminnym Centrum Kul-
tury, Sportu, Turystyki
i Rekreacji w Dzierżąznej. 

Jubilaci jako receptę na
te przeżyte 50 lat razem po-
dawali najczęściej umiejęt-
ność pójścia na kompromis
i zrozumienie dla drugiej
osoby, a także wzajemną

przyjaźń. Po części oficjal-
nej zgromadzeni goście od-
śpiewali parom 100 lat
i wznieśli toast za ich zdro-
wie!
Złote Gody świętowali Pań-
stwo: Władysława i Le-
opold Herdzikowie,  Ma-
gdalena i Jerzy Stańczako-
wie oraz Anna i Lechosław
Gawędowie.

Również gratulujemy
tak pięknego Jubileuszu
i życzymy jeszcze wielu
wspólnych lat przeżytych
w dobrym zdrowiu!
[AT]

Ostatnie wybory sołtysa na
kadencję 2023 - 2027 od-
były się na początku paź-
dziernika w sołectwie
Władysławów. 
Nowym sołtysem został
pan Kamil Konieczny.

Pół wieku razem.
Jubileusze pożycia małżeńskiego

We wrześniu, podczas
wzruszającej gali Stowa-
rzyszenie na rzecz Osób
z Niepełnosprawnością In-
telektualną Koło w Zgierzu
świętowało swoje okrągłe
urodziny z zaproszonymi
gośćmi. 

- PSONI to wyjątkowa
instytucja, szczególne
miejsce i ludzie, którzy w
wyjątkowy sposób dbają o
drugiego człowieka.
Wsparcie jakie mogą tutaj
odnaleźć osoby potrzebu-
jące opieki oraz ich rodziny

to powód do najwyższego
szacunku i słów uznania.
Z okazji Jubileuszu przeka-
zuję serdeczne życzenia za-
równo uczestnikom jak i
pracownikom - radości z
podejmowanych  wyzwań
oraz siły w pokonywaniu
przeciwności - powiedziała
Wioleta Głowacka Wójt
Gminy Zgierz podczas uro-
czystości.
zdjęcie: Krzysztof Gło-
wacki /UMZ

Jubileusz PSONI

Na zdjęciu od lewej: Wiesław Olender Zastępca Wójta, Państwo Władysława
i Leopold Herdzikowie, Magdalena i Jerzy Stańczakowie, Anna i Lechosław Gawędo-
wie oraz Paweł Królewiak Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego w Zgierzu

Kwiaty pod pomnikiem w Kęblinach złożyli: Wójt
Gminy Zgierz Wioleta Głowacka i Przewodniczący
Rady Gminy Zgierz Dariusz Sędzicki

Zakończenie rajdu z ogniskiem odbyło się w szkole w Białej. Co roku w rajdzie
uczestniczą członkowie Stowarzyszenia Historycznego Strzelcy Kaniowscy

Żywa lekcja historii pomaga więcej zapamiętać i lepiej zro-
zumieć przeszłość. Jest świadectwem tego,  że każde poko-
lenie pragnie oddać hołd i cześć tym, którzy walczyli o naszą
wolność. W takiej lekcji historii wzięli udział uczestnicy XVI
Rajdu Edukacyjnego “Szlakiem Walk Wrześniowych 28.
pułku Strzelców Kaniowskich i Kresowej Brygady Kawa-
lerii w Gminie Zgierz”. 



W Jubileuszowym Biegu, który odbył się na początku października  uczestniczyły wszyst-
kie szkoły podstawowe z gminy Zgierz. Uczniowie zdobywali medale indywidualnie
w poszczególnych rocznikach od klasy IV do VIII i puchary drużynowe w kategorii
dziewcząt i chłopców.
- Wszystkim uczestnikom serdecznie gratuluję sukcesów sportowych, również udziału
w jubileuszowej, sportowej imprezie. Każda aktywność fizyczna, którą podejmujecie jest
już sukcesem dla Waszych młodych organizmów niezależnie od osiągniętych efektów –
podkreśliła Wioleta Głowacka Wójt Gminy Zgierz.
Na podstawie info szkoły w Grotnikach
Foto: szkoła w GrotnikachNa początku października

na gminnym  boisku w Ro-
sanowie rozegrany został
Turniej Rosanów Cup o Pu-
char Wójta Gminy Zgierz
w piłce nożnej dla dzieci. 
- Gratuluję Klubowi Sporto-

wemu LKS Rosanów dobrej
organizacji turnieju, dzię-
kuję młodym sportowcom za
udział, a rodzicom za wspa-
niały doping swoim pocie-
chom – powiedziała Wioleta
Głowacka Wójt Gminy

podczas wręczania nagród.
W turnieju udział wzięło
kilka drużyn, a wyniki przed-
stawiają się następująco:
W kategorii rocznik
2011/2012:
I miejsce - LKS Rosanów
II miejsce - KS Kutno 
III miejsce - Malina Piątek 
W kategorii rocznik
2014/2015:
I miejsce - Milan Club Po-
lonia Łódź 
II miejsce - LKS Rosanów 
III miejsce - UMKS Zgierz
– sekcja Dziewcząt 
Turniej został dofinanso-
wany z budżetu gminy
Zgierz.
Serdecznie gratulujemy
wszystkim uczestnikom!
[AT]
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Sportowa 
Gmina Zgierz

Rosanów CUP 2023

KS Rosa Rosanów jest be-
niaminkiem grupy pierwszej
Klasy Okręgowej.
Po 11 rozegranych meczach
zespół z Rosanowa zgroma-
dził 7 punktów i walczy
o utrzymanie w lidze. Dru-
żyna Rosa Rosanów bardzo
dobrze pokazała się i uzys-
kała sensacyjny remis 1-1
w meczu wyjazdowym  z
niepokonanym liderem roz-
grywek GKS Ksawerów.

KME Czarni Smar-
dzew po 9 rozegranych me-
czach uzbierał 15 punktów
i zajmuje wysokie czwarte
miejsce w A Klasie. 
Najlepszy wynik końcowy
zespół Czarnych Smardzew
uzyskał, pokonując 5-1
w meczu wyjazdowym ze-
spół Huraganu Swędów.

LKS Błękitni Ciosny po
7 rozegranych meczach
uzbierał 7 punktów i zajmuje
środkowe miejsce            w
tabeli. Drużyna z Ciosen naj-
lepszy rezultat końcowy
uzyskała, pokonując w me-
czach wyjazdowych LKS
Dąbrówkę 3:2 i KS Ner
Łódzki II 1:0.  

LKS Start Szczawin po

7 rozegranych meczach
uzbierał 4 punkty. 
Najlepszym dotychczaso-
wym meczem Startu Szcza-
win był  wygrany 3:2 domo-
wy mecz z LKS Dąbrówka. 
LKS Gieczno i LKS Dąb-
rówka walczą o swoje
pierwsze ligowe punkty w
sezonie 2023/2024. 
[AB]

Jubileuszowy Grotnicki Bieg
Leśny o Puchar Wójta Gminy
ZgierzWięcej informacji o wydarzeniach sportowych, sportowcach i ich sukcesach. Za-

proszenia na mecze, informacje o klubach sportowych, wywiady i ciekawostki. Wy-
niki  drużyn piłkarskich oraz artykuły związane z historią sportu i sportowcami 
z naszej gminy. Zapraszamy wszystkich do polubienia strony na facebooku, aby
być na bieżąco - Sportowa Gmina Zgierz

I miejsce i puchar dla drużyny LKS Rosanów rocznik
2011/2012

Dziewczyny na podium - XXX Jubileuszowy Grotnicki Bieg Leśny

Publikujmy wyniki we
wszystkich kategoriach:
• W Kategorii zespołowej
dziewcząt: I miejsce – szkoła
w Szczawinie; II miejsce –
szkoła w Słowiku; 
III miejsce – szkoła w Giecznie
• W kategorii zespołowej
chłopców: I miejsce – szkoła
w Szczawinie; II miejsce –
szkoła w Słowiku
III miejsce – szkoła w Dąb-
rówce
• W kategorii chłopców
rocznik 2009: I miejsce –
szkoła w Słowiku – Wiktor
Szalejka; II miejsce – szkoła
w Szczawinie – Aleksander
Jaszczak; III miejsce – ZSP
w Grotnikach – Mateusz Pę-
dzicki
• W kategorii chłopców
rocznik 2010: I miejsce –
szkoła w Szczawinie – Fa-
bian Skotarek; II miejsce –
szkoła w Giecznie – Dawid
Zagórski; III miejsce –
szkoła w Słowiku – Domi-
nik Adamski
• W kategorii chłopców
rocznik 2011: I miejsce –
szkoła w Białej – Bartosz

Kominiak; II miejsce –
szkoła w Słowiku – Marcel
Sawczuk i w Szczawinie –
Krzysztof Dybek
III miejsce – szkoła w Giecz-
nie – Wojciech Abramczyk
• W kategorii chłopców
rocznik 2012: I miejsce –
szkoła w Szczawinie – An-
drzej Rosiński; II miejsce –
szkoła w Białej – Maciej
Mazur; III miejsce – szkoła
w Giecznie – Igor Dudka
• W kategorii chłopców
rocznik 2013
I miejsce – szkoła w Słowiku
– Jakub Markiewicz
II miejsce – szkoła w Szcza-
winie – Wojciech Kubiak
III miejsce – szkoła w Białej
– Wojciech Grzegorczyk
• W kat. dziewcząt rocznik
2009
I miejsce – szkoła w Dąb-
rówce – Anna Kaczmarczyk
II miejsce – szkoła w Sło-
wiku – Alicja Brzostowicz
III miejsce – szkoła w Giecz-
nie – Anna Brańska
• W kategorii dziewcząt
rocznik 2010: I miejsce –
szkoła w Szczawinie – Kata-

rzyna Potentas; II miejsce –
szkoła w Białej – Agata Ko-
ciszewska; III miejsce –
szkoła w Besiekierzu – Mi-
chalina Rychlik
• W kategorii dziewcząt
rocznik 2011
I miejsce – szkoła w Słowiku
– Amelia Kubus
II miejsce – szkoła w Besie-
kierzu – Oliwia Wiśniewska
III miejsce – szkoła w Dąb-
rówce – Patrycja Różycka
• W kategorii dziewcząt
rocznik 2012 
I miejsce – szkoła w Szcza-
winie – Zuzanna Więc-
kowska
II miejsce – szkoła w Białej
– Milena Łęczewska
III miejsce – szkoła w Grot-
nikach – Zuzanna Majewska
• W kategorii dziewcząt
rocznik 2013 
I miejsce – szkoła w Szcza-
winie – Amelia Domańska
II miejsce – szkoła w Sło-
wiku – Zofia Pogocka
III miejsce – szkoła w Giecz-
nie – Lena Cieślak
GRATULUJEMY!

Trwają piłkarskie rozgrywki,
nasze drużyny walczą o ligowe punkty

Mecz LKS Dąbrówka 2-3 LKS Błękitni Ciosny, 3 września br.
foto: Facebook LKS Błękitnych Ciosny



Chłopcy nie mieli wyjścia
wybierając dyscyplinę
sportu?
- Wcześniej próbowali róż-
nych dyscyplin, pływania,
gimnastyki, piłki nożnej, której
nie polubili. W naszym domu
boks był obecny. Dziadek
chłopców był trenerem.
Obydwoje z żoną trenowa-
liśmy boks, a ja jestem teraz
trenerem, więc ta miłość
chłopców do boksu zrodziła
się naturalnie. Nie namawia-
liśmy ich, oni sami zdecydo-
wali, kiedyś po prostu
powiedzieli, że chcą przyjść

na trening. Wspólnie trenu-
jemy od 2 lat. Ja w głębi duszy
czekałem na taką decyzję.
Mistrzostwo Mateusza to
ogromny sukces, jak długo
trenujecie?
- Zaczynaliśmy kiedy Mate-
usz miał 12 lat, Dominki 10.
Przygotowania do startu w
Mistrzostwach Polski trwały
2 lata. Mateusz startując w
Mistrzostwach był przygoto-
wany i jechał jako faworyt w
swojej wadze do 40 kg. Na
początku roku wygrał turniej
eliminacyjny do kadry pol-
ski. Przez cały rok utrzymy-

wał się na bardzo dobrym
poziomie i wygrywał różne
rywalizacje. Trener kadry
polski zabierał go na zgru-
powania, zagraniczne tur-
nieje, wystąpił też na
Mistrzostwach Europy gdzie
reprezentował Polskę. Był
dobrze przygotowany fizycz-
nie i taktycznie.
Jest Pan rodzicem i trene-
rem, czy to pomaga, czy
przeszkadza? 
- Często rozmawiamy o bo-
ksie i o treningach. W domu
przechodząc obok lustra,
chłopcy naśladują ruchy bo-

kserskie, wykorzystują wła-
ściwie każdą chwilę na tre-
ning. Boksem trzeba żyć,
sam trening to za mało. Żeby
coś osiągnąć w sporcie,
trzeba robić więcej niż inni.
Jednak to przede wszystkim
chłopcy muszą wiedzieć
czego chcą! 

Gdyby miał Pan powie-
dzieć innym rodzicom, co
daje sport dzieciom?…
- Kiedy sam trenowałem po-
sługiwałem się taką senten-
cją -„Boks uczy wygrywać,
boks uczy przegrywać, boks
uczy jak żyć”. Czy boks, czy
inny sport, to nie jest tylko
przysłowiowe obijanie po

głowie. Sport uczy punktual-
ności, obowiązkowości,
pracy w grupie, systematycz-
ności. Chłopcy nie siedzą
przed telewizorem, czy z te-
lefonem w ręku, wybierają
aktywność. Wyrobili w sobie
przyzwyczajenie, że trzeba
wstać wcześniej przed
szkołą, poćwiczyć, przebiec
się. Do szkoły idą z otwartą
głową. To jest też nauka dba-
nia o ciało. W domu razem
przygotowujemy odpowied-
nie posiłki. Do klubu sta-
ramy się przyciągnąć dzieci,
którym zajmiemy czas, i
które pokochają tę dyscy-
plinę, nie trenujemy łobuzów.
Tak naprawdę im nas więcej,
tym większa szansa, że na
sali jest przyszły Mistrz.  
[Wysłuchała AK]
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Co spowodowało u Ciebie
zainteresowanie boksem?
- Od momentu kiedy byłem
mały jeździłem z moim tatą
na zawody i obozy. Obser-
wowałem również, jak tata
trenował swoich zawodni-
ków. 
Kiedy zacząłeś boksować?
- Zacząłem boksować
w 2021 r. w wieku 12 lat. 
Jak wyglądają twoje tre-
ningi i przygotowania do
startu w zawodach?

- Trenuję pięć razy w ty-
godniu po dwie godziny,
w soboty zazwyczaj mamy
zawody lub sparingi, nato-
miast w niedzielę mam czas
na regenerację. Dodat-
kowo od rana przed zaję-
ciami w szkole biegam.  
Co jest najważniejsze
podczas trenowania bo-
ksu?
- Najważniejszymi elemen-
tami podczas trenowania
boksu jest systematyczność,

samodyscyplina, słuchanie
podpowiedzi i wskazówek
trenera oraz konsekwencja
w dążeniu do celu.
Jaka jest twoja mocna
strona w tej dyscyplinie?
- Kondycja, siła ciosu,
długi zasięg rąk i ambicja. 
Czy masz idoli, którzy są
związani z boksem?
- Moimi idolami są Da-
mian Durkacz, Muham-
mad Ali oraz Mike Tyson.
Jakie są Twoje sportowe
marzenia?
- Aktualnie - wygrać Pu-
char Polski ze starszym
rocznikiem, zostać Mist-
rzem Europy i pojechać na
Mistrzostwa Świata. 
Czy masz jakieś inne
pasje poza boksem?
- Moje pasje poza boksem
to koszykówka, rower i mi-
litaria. 
Dziękuję
[AB]

Mateusz Adamski - Mistrz 
Polski Młodzików 2023
Tegoroczne Mistrzostwa Polski U-14 odbyły się w województwie wielkopolskim. 
W turnieju wzięło udział 260 zawodniczek i zawodników ze 107 klubów z 16 okrę-
gów z rocznika 2010 i 2009. Wśród zgłoszonych w wadze 40 kg, znalazł się Mateusz
Adamski (na zdjęciu) zawodnik prowadzony przez Klub UKS Olimpijczyk Ozorków.
Mateusz po stoczeniu 5 wspaniałych walk zapewnił sobie miejsce w historii Pol-
skiego Boksu zdobywając tytuł MISTRZA POLSKI MŁODZIKÓW na rok 2023!

Kiedy zaczęłaś trenować?
- W wieku 7- 8 lat.
Co spowodowało u Ciebie
zainteresowanie podnosze-
niem ciężarów?
- Zainteresowałam się pod-
noszeniem ciężarów dzięki
mojemu rodzeństwu, byłam
ciekawa, jak to jest trenować
ten sport.
Jak wyglądają twoje tre-
ningi i przygotowania do
startu w zawodach?
- Każdy trening rozpoczyna
się od rozgrzewki, później
wykonujemy ćwiczenia,
które trener nam zaplano-
wał. Gdy skończymy, robimy
ćwiczenia uzupełniające na
brzuch, ręce itp. Treningi
przed zawodami są na po-
czątku ciężkie i jest "spraw-
dzian" aby trener zobaczył,
jaka jest nasza forma.
Co jest najważniejsze pod-
czas trenowania tej dyscy-
pliny?
- Nie tylko siła jest najważ-
niejsza w tym sporcie, ale
także dynamika i technika.
Jaka jest twoja mocna
strona w tej dyscyplinie?

- Moją mocną stroną jest
wytrwałość w przezwycięża-
niu przeszkód stających na
drodze do celu.
Czy masz idoli, którzy są
związani z podnoszeniem
ciężarów?
- Nie mam idoli związanych
z tym sportem, nigdy nie my-
ślałam nad tym, by mieć ja-
kiegoś idola.
Czy masz cele/marzenia
sportowe? 
- Moim celem jest być jak
najlepszą w tym sporcie,
a marzeniem jest wystarto-
wanie na Igrzyskach Olim-
pijskich, a jak się uda to
zdobyć medal.

Czy masz jakieś inne pasje
poza podnoszeniem cięża-
rów?
- Interesuje się informatyką
i grami komputerowymi.
Lubię też siatkówkę, często z
rodzeństwem w nią gramy.
Jakie są twoje dotychcza-
sowe największe sukcesy
sportowe?
- Aktualnie moim najwięk-
szym sukcesem jest trzecie
miejsce na Mistrzostwach
Europy, w ubiegłym roku za-
jęłam drugie miejsce na
Mistrzostwach Polski.
Dziękuję.
[AB]

W lipcu tego roku Barbara Karolak (na zdjęciu) reprezentowała Polskę na Mist-
rzostwach Europy do lat 15 w Kiszyniowie. Zdobyła brązowy medal w kategorii
+81kg z wynikiem 164 kg w dwuboju (73+91). To niesamowite osiągnięcie!

Barbara Karolak - brązowa 
medalistka Europy

Żeby osiągnąć sukces w sporcie trzeba robić więcej niż inni 
Pan Sebastian Adamski jest trenerem boksu w Klubie UKS Olimpijczyk Ozorków. Jest
trenerem boksu I klasy, był trenerem kadry województwa łódzkiego, wychowawcą wielu
Medalistów Polski, Pucharu Polski oraz reprezentantów Polski. Na swoim koncie ma
puchar dla najlepszego klubu klasyfikacji końcowej Mistrzostw Polski Młodzików. Pry-
watnie tata Mateusza i Dominika, młodych pięściarzy, którzy już odnoszą sukcesy spor-
towe. Mateusz i Dominik są uczniami szkoły w Słowiku. Razem z rodziną mieszkają w
Rosanowie. Chłopcy są kolejnym pokoleniem w rodzinie Państwa Adamskich, które tre-
nuje boks. 

Rodzinny zespół. Od lewej stoją Sebastian Adamski -
tata i trener, Mateusz Adamski i Dominki Adamski



Pierwsze, założycielskie
spotkanie Koła odbyło się
w marcu tego roku. Na ko-
niec marca Koło zostało
zarejestrowane w Agencji
Restrukturyzacji i Moder-
nizacji Rolnictwa. 
- Od tego czasu sporo się
wydarzyło. Zdobyłyśmy
nagrodę w kulinarnym
konkursie „Festiwal sma-
ków regionu łódzkiego"
w kategorii „Bigos”. 
Włączyłyśmy się również
w przygotowanie stoiska
sołeckiego podczas Gmin-
nych Dożynek w Dzierżąz-
nej, za które sołectwo
otrzymało wyróżnienie.
W tym samym czasie by-
łyśmy zaangażowane w do-
żynki parafialne. Był też
letni piknik dla mieszkań-
ców współorganizowany
z Gminą Zgierz przy OSP
w Kaniej Górze. Jesienią
przygotowaliśmy wspólnie
z Sołtysem i Gminą Zgierz
sprzątanie okolicy. Kupi-
łyśmy namiot, stoły, ławki
i wielką patelnię, które
przydadzą nam się przy
okazji kolejnych imprez.
Założyłyśmy kronikę koła –
wymienia Przewodnicząca
Koła.
- W przyszłym roku planu-
jemy zakup jednakowych
strojów dla pań i panów
z Koła. W trakcie przygo-
towania jest nasza pio-
senka Jarzębina. Już mamy
dwie pierwsze zwrotki. 
Z muzyką i śpiewem obie-
cała nam pomóc Pani
Laura, organistka. 
Mamy nadzieję, że na czas
świąt uda się ustawić przy
strażnicy świąteczną cho-
inkę – opowiada o nowych
pomysłach Przewodni-
cząca. 

Na spotkaniu założy-
cielskim Koła było 37
osób, teraz KGW liczy już
46 osób. 
- Przychodzą do nas też
młodsi 30 i 40-latkowie.
Część to osoby, które
mieszkają tutaj od kilku po-
koleń, a część to tacy, któ-
rzy się przeprowadzili kilka
lat temu lub całkiem nie-
dawno. Zdarzyło mi się
rozmawiać z osobami,
które chciały zrezygnować,
bo stwierdziły, że nie mają
siły, żeby nas wesprzeć –
staram się wtedy tłuma-
czyć, że nasze KGW jest
wielopokoleniowe, że trze-
ba przyjść, wypić wspólnie
herbatę, porozmawiać, po-
śmiać się i to też jest ważne
– podkreśla p. Krystyna.
- Dużo rzeczy zrobiłyśmy z
rozpędem w krótkim czasie,
ale ludzie chcą się organi-
zować, bo jak zauważy-

liśmy wszyscy – do tej pory
nie mieliśmy okazji się le-
piej poznać z sąsiadami.
Wiele osób jeszcze pracuje
zawodowo, więc przed każ-
dym zadaniem pytam –
DAMY RADĘ?! – i do tej
pory słyszę – DAMY! Mnie
to wzrusza i dodaje skrzy-
deł, bo przecież dopiero za-
częliśmy. Dla mnie
najważniejsza jest współ-
praca, to że nie ma podzia-
łów, że dołączają do nas
młodzi ludzie, że kolejni
mieszkańcy podejmują ini-
cjatywy – podkreśla Prze-
wodnicząca KGW Jarzę-
bina, Krystyna Białkowska. 
[AK]
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Koło Gospodyń Wiejskich Jarzębina
- z nami nie można się nudzić

- Mieszkam na wsi więc
pierwszy pomysł na sklep to
owoce i warzywa. Potem zro-
biłam rozeznanie na rynku
i okazało się, że brakuje żyw-
ności bio, później zaczęły się
pojawiać nowe rzeczy np.
ryby mrożone, które są
w ciągłej sprzedaży. Teraz
mamy w środy wiejską kieł-
basę i kaszankę. W czwartek,
piątek i sobotę można kupić
pieczywo z piekarni w Białej,
w której wypieka się w piecu
opalanym drewnem. Znalaz-
łam też Panią, która piecze
dla nas ciasto domowe –
mamy je w piątki. Również
w piątki są wędzone ryby.
Asortyment w ciągu tygodnia
zmienia się codziennie. Skle-
pik jest niewielki, więc nie
mogę mieć wszystkiego na

raz.  Przede wszystkim zależy
nam na jakości, wszystko
musi być świeże i dobre –
opowiada właścicielka Kiwi
Shop Anna Kołodziejczak
(na zdjęciu).
Sklepik powstał w lipcu obok
hurtowni Gwint i już ma
swoich stałych klientów, któ-
rych właścicielka dobrze zna,
a przede wszystkim słucha,
jakie mają potrzeby związane
z zaopatrzeniem. Z takiej
uważności, w ciągu kilku
miesięcy powstało miejsce
chętnie odwiedzane, i w któ-
rym klient jest najważniejszy.
- Klienci często przychodzą
i mówią co im potrzeba, więc
zaopatrzenie jest pod klienta.
To, co klient sobie zażyczy,
jesteśmy w stanie, sprowa-
dzić. Bazuję przede wszyst-

kim na lokalnych rolnikach 
i możliwości bezpośredniego
zaopatrzenia. Dlatego na fa-
cebooku sklepiku można zna-
leźć informacje o okazjach,
np. maliny na sok z uprawy
bez oprysków. Klienci zgła-
szali też zapotrzebowanie na
artykuły bio oraz produkty
dla wegan i wegetarian oraz
dla osób na keto diecie, i takie
też mamy w ofercie– podkre-
śla Właścicielka.
Jakie są plany na przyszłość?
- Myślę, że klienci podpowie-
dzą, w jakim kierunku rozwi-
nąć sklep. Mnie się marzy
większa przestrzeń. Sklep, do
którego klient może wejść
i w którym ma bezpośredni
kontakt z produktem. Teraz
robimy altanę przy sklepie 
z zadaszeniem, żeby było wy-
godniej robić zakupy i osłonić
warzywa w razie niepogody -
mówi Anna Kołodziejczak. 
Zapraszamy 
Kiwi shop
Warzywa, owoce, jaja wiej-
skie, miody, ryby, lody
Żywność BIO
Dębniak ul. Wiśniowa 6
Tel. 537 571 931
Facebook: Kiwi Shop 
Era Warzyw
[AK]

Po sąsiedzku. Dębniak - Kiwi Shop

Miejsce trochę na uboczu, ale z pomysłem

Wielkie sprzątanie w Kaniej Górze i Dębniaku

Koło Gospodyń Wiejskich Jarzębina działa zaledwie od
kilku miesięcy, a ma już na swoim koncie udział w kilku
konkursach kulinarnych, w Dożynkach Gminy Zgierz,
w dożynkach parafialnych oraz akcję sprzątania oko-
licy, a w planach przede wszystkim kolejne pomysły do
realizacji –  To jest dla nas przyjemność, chcemy wspól-
nie coś robić i się rozwijać – podkreśla p. Krystyna Biał-
kowska Przewodnicząca KGW Jarzębina (na zdjęciu).

Z inicjatywy Koła Gospo-
dyń Wiejskich „Jarzę-
bina” w Kaniej Górze
i wsparciu Gminy Zgierz
na koniec września pra-
wie 30 mieszkańców za-
opatrzonych w worki
i rękawiczki ruszyło
sprzątać okolicę.  Naj-
młodsza uczestniczka
akcji miała 2,5 roku. 

- Gratuluję Kołu Gos-
podyń Wiejskich „Jarzę-
bina” tak wspaniałej i po-
trzebnej inicjatywy. Cie-
szę się, że przyszło tak
wiele osób, które poświę-
ciły swój wolny czas w so-
botę. Oznacza to, że chcą
zrobić coś dobrego dla

swojego otoczenia, za co
bardzo dziękuję. Przy ta-
kich społecznych inicjaty-

wach zawsze służę wspar-
ciem – powiedziała Wio-
leta Głowacka Wójt

Gminy Zgierz.
Na zakończenie akcji

uczestnicy zostali zapro-

szeni na poczęstunek
przygotowany oczywiście
przez  Panie z KGW Ja-
rzębina.

Tydzień później na
akcję sprzątania skrzyk-
nęli się mieszkańcy Dę-
bniaka. W sobotnie
przedpołudnie śmieci
zbierało 20 osób. Oprócz
zebrania odpadów, które
leżały luzem  na trasie,
mieszkańcy wskazali też
dzikie wysypiska śmieci
pozostawionych w lesie.
Zostały one zgłoszone w
Urzędzie Gminy.
[AK]   

Pierwsze wspólne sprzątanie w Kaniej Górze. Uczestnicy zapowiadają 
kolejną akcję na wiosnę w przyszłym roku



Prawie rok trwały przygo-
towania i realizacja pro-
jektu pod nazwą „Common
past - multicultural future”
(Wspólna przeszłość – wie-
lokulturowa przyszłość),
który realizowany był w
szkole w Słowiku. 

W założeniu projekt miał
połączyć dwa ważne te-
maty: „Sztukę i kulturę”
oraz „Dziedzictwo i pa-
mięć”. By sprostać temu za-
daniu, polscy nauczyciele
oraz ich węgierscy partne-
rzy,  postawili sobie za cel
główny stworzenie i zapre-
zentowanie w dwóch kra-
jach spektaklu teatralnego. 

Tworzenie przedstawie-
nia wiązało się z naturalną
interakcją pomiędzy
uczniami dwóch różnych
narodowości. Oprócz do-
skonalenia umiejętności po-
rozumiewania się  w języku
angielskim, duży nacisk po-
łożony został na budowanie
relacji rówieśniczych i od-
powiedzialności za wspólne
zadanie.
Projekt sprzyjał poznaniu

kultur i miejsc historycz-
nych ważnych dla obu na-
rodowości. Uczniowie ze
Słowika przez 8 dni wrześ-
nia poznawali uroki Buda-
pesztu i Debreczyna oraz
brali udział w aktywno-
ściach zaproponowanych
przez debreczyńską szkołę.
Przygotowywali się także
do wystawienia spektaklu w
języku angielskim pt.: „The
Soul Inside Out”. W paź-
dzierniku szkoła w Słowiku
powitała delegację 10
uczniów i 2 nauczycieli
z Węgier. Oprócz profesjo-
nalnych warsztatów aktor-
skich w Teatrze Muzycz-
nym, zaproponowano go-
ściom warsztaty fotogra-
ficzne, prezentację multi-
medialną o Polsce, zwiedza-
nie Łodzi i grę historyczną
w Zgierzu. Kulminacyjnym
punktem spotkania była
polska premiera spektaklu
pt.: „The Soul Inside Out”,
którego scenariusz został
oparty na tekstach Leona
Lecha Szkutnika, filologa
i autora sztuk teatralnych. 

W czwartek 19 paździer-
nika, zaproszeni goście, dy-
rekcja, nauczyciele oraz
rodzice uczniów szkoły
w Słowiku mogli obejrzeć
wyjątkowe przedstawienie
teatralne. Wykorzystane
teksty dawały publiczności
wiele do myślenia, muzyka
i zdjęcia aktorów dopełniły
całości na tyle, że w wielu
oczach pojawiły się łzy.
Uczniowie oraz nauczyciele
otrzymali od zebranych za-
służone gromkie brawa

i gratulacje. Następnego
dnia spektakl zobaczyły
również najstarsze klasy
szkoły w Słowiku. 

Zrealizowany projekt,
dofinansowany przez Mię-
dzynarodowy Fundusz Wy-
szehradzki, to dla uczniów
świetna okazja, by dosko-
nalić umiejętność porozu-
miewania się w języku
angielskim. To także do-
skonała przygoda i szansa
na zdobycie nowych do-
świadczeń i poznanie kul-

tury i życia codziennego
w kraju partnerskim.
Międzynarodowe spotka-
nie pozostawiło wśród
młodych  uczniów szkoły
w Słowiku nowe refleksje
i doświadczenia. 
- Zaskoczyło mnie, że mimo
tego iż węgierscy koledzy
byli od nas starsi, okazali się
niesamowicie otwarci i po-
zytywnie nastawieni do Po-
laków. Natomiast pracując
w projekcie miałam możli-
wość wykazać się samo-

dzielnością i odpowiedzial-
nością za wspólne zadanie -
mówi Pola. 
- Projekt był wymagający,
oprócz przygody, zwiedza-
nia pięknego Budapesztu
i Debreczyna wszyscy
ciężko pracowaliśmy nad
tworzeniem spektaklu. Dla
mnie najważniejsze było to,
że przełamałam blokadę
przed mówieniem po an-
gielsku - podkreśla Hania. 
- Dla mnie ważny był sam
spektakl i występ. Jestem
dumny, że zmierzyłem się
z własnymi obawami, na
scenie przełamałem tremę,
tym większą, że spektakl był
wystawiany w języku an-
gielskim - opowiada Patryk.
Gratulacje dla kadry peda-
gogicznej szkoły w Sło-
wiku. Dzięki udziałowi
w projekcie młodzież do-
wiedziała się, że świat jest
różnorodny, a otwartość na
nowe wyzwania ułatwia
życie. 
[Info i foto szkoła w Sło-
wiku]
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Spotkania z seniorami w Grotnikach

Finał międzynarodowego projektu w szkole w Słowiku

Uczestnicy międyznarodowego projektu, uczniowie szkoły ze Słowika 
i szkoły z Debreczyna na Węgrzech

24 października Seniorzy
z Grotnik na zaproszenie Wio-
lety Głowackiej Wójt Gminy
Zgierz i Beaty Lipiec Dyrektor
Zespołu Szkolno-Przedszkol-
nego   w Grotnikach spotkali
się, by wspólnie spędzić czas.

Seniorzy z przyjemnością
oglądali występy artystyczne
uczniów szkoły wśród których
mogli podziwiać własne
wnuki.  Wśród zaproszonych
gości byli również radni
gminy Wojciech Kaźmierczak
oraz Grzegorz Kieliba.
Wszyscy delektowali się cias-
tami przygotowanymi przez
Koła Gospodyń Wiejskich
Grotniki – Ustronie, Jedlicze A
i B, a także przez Panie z rady
rodziców. 

W trakcie spotkania, dzięki
przychodni Fammed, Senio-
rzy mogli skorzystać z punktu
pomiaru ciśnienia oraz cukru
we krwi, a także wyrobić
Kartę Seniora Gminy Zgierz.
Podczas uroczystości na Se-
niorów czekały niespodzianki

ufundowane przez Gminę
Zgierz. Ze specjalną dedyka-
cją dla uczestników spotkania
poezję czytał Prezes Stowa-
rzyszenia Proekologicznego
Grotniki-Jedlicze-Ustronie
,,Pinia” - Pan Janusz Kowi-
randa. Dużą uwagę zgroma-
dzonych przykuła prelekcja
przedstawiciela Komendy Po-
wiatowej Policji  w Zgierzu na
temat zagrożeń czyhających na
Seniorów. Wójt Wioleta Gło-
wacka skierowała wiele cie-
płych słów do zebranych
i podkreśliła jak nieocenioną
rolę pełnią w naszym życiu,
wspierając własne dzieci,
często zajmując się wnukami,
również realizując własne
pasje i służąc, w razie po-
trzeby, własnym doświadcze-
niem  i radą. Wójt życzyła
Seniorom wiele radości, zdro-
wia i pogody ducha. Dzięku-
jemy wszystkim za przybycie
i wspólnie spędzony dzień
pełen pozytywnych emocji.
[DR] 



Producenci chętnie odpo-
wiedzieli na drugie zapro-
szenie Sołtysa. Było wielu
kupujących, na niektórych
stoiskach zabrakło towaru.
Oferowane produkty po-
chodzą z niewielkich ro-
dzinnych gospodarstw. 

Niektórzy z producen-
tów korzystali z takiej
formy sprzedaży po raz
pierwszy. – Zimowe prze-
twory z warzyw i owoców
zaczęłam przygotowywać
dla rodziny, później doma-
gali się znajomi, którym
smakowały. Na ryneczku

w Jedliczu, po raz pierwszy
sprzedaję bezpośrednio –
mówi Pani, która razem
z mężem przywiozła pełen
samochód słoików z ogór-
kami, papryką, sałatkami
warzywnymi i dżemami. 

Chętni, którzy zrobili za-
kupy, mogli na miejscu
zjeść ciepły posiłek, Panie
z Koła Gospodyń Wiejskich
z Jedlicza A i B zapraszały
na pierogi i ciasta.
- Jak widać po ilości kupu-
jących, którzy przychodzą
tutaj dzisiaj, jest to bardzo
potrzebna inicjatywa. Na
każdym stoisku można spró-
bować produktów przed za-
kupem, to dodatkowy, przy-

jemny atut takiej formy
sprzedaży. To był również
czas cennych spotkań i roz-
mów z mieszkańcami –
podkreśliła Wójt Wioleta
Głowacka, która również
robiła sobotnie zakupy na
Swojskim Ryneczku w Jed-
liczu A.

- Na Ryneczku jest sprze-
daż, ale też spotkanie. Tutaj
są produkty, ale przede
wszystkim ludzie. Kiedy szu-
kaliśmy producentów od
razu przy pierwszej rozmo-
wie wiedzieliśmy, kto jest
„swój człowiek” i na pewno
przywiezie coś dobrego. My
się zaprzyjaźniliśmy wszy-
scy, będziemy kontynuować

te spotkania, bo widzimy
duże zainteresowanie ze
strony mieszkańców. Ko-
lejny ryneczek odbędzie się
25 listopada, myślę, że uda
się zaproponować kupują-
cym jeszcze więcej produk-
tów. Świąteczne spotkanie
planujemy na 16 grudnia,
wtedy oprócz produktów
spożywczych będzie można
zakupić rękodzieło, upo-
minki i prezenty gwiazd-
kowe – zaprasza Sołtys
Jedlicza A, Robert Mali-
nowski.             
[AK]
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Drugi Swojski Ryneczek
w Jedliczu A

Historia pieniądza, two-
rzenia budżetu, ale też
bardzo aktualne pojęcia
jak inflacja, deflacja
i dług publiczny – takimi
poważnymi zagadnie-
niami finansowymi zaj-
mowali się mieszkańcy
Trójwsi podczas spotka-
nia we wtorkowe popo-
łudnie w świetlicy
w Ustroniu.

Spotkanie poprowadził
pan Janusz Kowiranda
Prezes Stowarzy-

szenia Proekologicznego
Grotniki – Jedlicze –
Ustronie „Pinia” działają-
cego w Trójwsi.
- Tym wykładem wracamy
do propozycji naszych
wspólnych spotkań po
przerwie spowodowanej
pandemią – powiedział
Prezes Kowiranda, zapo-
wiadając kolejne tematy,
które Stowarzyszenie za-
mierza zapropono-
wać mieszkańcom. 
Trudny temat finansów

osłodziło KGW Grotniki
- Ustronie przygotowując
poczęstunek. 

Spotkanie współorga-
nizowane przez Gminne

Centrum Kultury, Sportu,
Turystyki i Rekreacji
w Dzierżąznej.
[AK]

Co to jest pieniądz 
i co to jest budżet? 

Duży wybór produktów z możliwością spróbowania
przed decyzją o zakupie to dodatkowy atut ryneczku 

Sery, miody, wędliny, przetwory, owoce i warzywa, a także wyciskane, naturalne soki
i ciasta własnej roboty - wszystko z pierwszej ręki, świeże i bezpośrednio od producen-
tów. Okolicznych mieszkańców Sołectwa Jedlicze A i Trójwsi  nie trzeba już było spe-
cjalnie zapraszać. Na zakupy przychodzili całymi rodzinami. -  Byliśmy na pierwszym
ryneczku i jesteśmy dzisiaj. Wiemy już, że można znaleźć tutaj same dobre rzeczy
– podkreślali kupujący. Organizatorem Ryneczku jest Sołectwo Jedlicze A.

Wykład o budżecie i finansach poprowadził Janusz Kowi-
randa Prezes Stowarzyszenia Proekologicznego Grotniki –
Jedlicze – Ustronie „Pinia”

Miody z pasieki w Rosanowie

W klimatycznym miejscu
nad stawami Towarzystwo
Przyjaciół Smardzewa za-
kończyło sezon  letnich
spotkań i wydarzeń. 

Mieszkańcy zgroma-
dzili się przy jesiennym
ognisku, częstując się
wzajemnie przyniesiony-
mi smakołykami i piekąc
wspólnie ziemniaki.
- To był kolejny mile spę-
dzony czas wśród miesz-
kańców Smardzewa i oko-
lic, dziękuję  za ciekawe
rozmowy - podkreśliła
Wójt Wioleta Głowacka.
[AK]

Towarzystwo Przyjaciół Smardzewa
pożegnało lato nad stawami

To było rodzinne wyda-
rzenie w plenerze.  Na
koniec września na
działce sołeckiej w Ja-
nowie mieszkańcy ba-
wili się w stylu EKO. 

EKO były przekąski
przygotowane przez
Koło. EKO warsztaty,
na których można było
własnoręcznie przygoto-
wać świece lub wyko-
nać karmnik. Eko Quiz
sprawdzał wiedzę, a dla
najlepiej poinformowa-
nych czekały nagrody.  

foto, źródło: facebook TPS

Na wrześniowy piknik w stylu EKO 
zapraszało KGiGW Kuźnia Marzeń

Piknik w stylu EKO z muzyką na żywo



Nasza Strażnica
- Mnie i Ryszarda Jarzyń-
skiego do wstąpienia do
straży namawiał Bolesław
Wójcik, który był strażakiem.
Wójcik bardzo chciał, żeby
w straży coś zaczęło się
dziać, żeby przyszły nowe
osoby, to były lata 70. Wesz-
liśmy do Zarządu OSP w
1975 r., Ryszard Jarzyński
jako prezes, ja zostałem
skarbnikiem. 

Prezes Jarzyński powie-
dział wtedy od razu – „Bę-
dziemy budować strażnicę!”.
Miał wsparcie Zarządu i ru-
szyliśmy z pracami. Dosta-
liśmy od gminy nową działkę.
No i była chęć wśród ludzi.
Zaczęliśmy się starać o ma-
teriały. To były ciężkie czasy,
wszystkiego brakowało,
często to były materiały z roz-
biórki.
Pojechaliśmy kiedyś do
Łodzi z Młodzieżową Dru-
żyną Pożarniczą, bo tam była
rozbierana kamienica. Wy-
bieraliśmy jeszcze dobre
cegły. Zbieraliśmy kamienie
po polach. Jeśli ktoś miał na
swojej budowie  jakieś od-
pady czy końcówki materia-
łów budowlanych, to też
przekazywał na naszą bu-
dowę. Ja byłem budowlań-
cem, więc wiedziałem, gdzie
można coś zorganizować, np.
na ocieplenie dachu. Praco-
wałem też w zgierskim PKS-
ie, dzięki temu udawało się
zorganizować transport.
Nawet drużyna młodzieżowa
była zaangażowana przy bu-
dowie, jak było trzeba przy-
nosili i podawali materiały. 

Wsparcie było w materia-
łach, czasem w usługach,
czasem za drobną opłatą. Ja
i Ryszard Jarzyński byliśmy
odpowiedzialni za budowę, a
przychodził pomagać, kto
mógł. Cała strażnica była
budowana w czynie społecz-
nym. Atmosfera przy tym za-
daniu była bardzo ciepła,
dużo było zapału i wzajemnej
życzliwości. Nawet w nie-

dzielę ludzie przychodzili
o 5 rano, żeby pomurować
i potem szli do kościoła. Bu-
dowę nadzorował pan
Szurma ze Zgierza, który za-
wsze powtarzał – „Jak pan
Piaskowiak jest, to już
wszystko będzie dobrze” –
wspomina z uśmiechem
pierwsze lata strażackiej
służby pan Stanisław.
Uroczyste otwarcie strażnicy
odbyło się 23 października
1977 roku. 
Strażacka solidarność
- Wtedy, podczas uroczysto-
ści wszystkie jednostki nas
wspierały. Była wyłożona
kronika i wystawiona puszka
na datki. Taki był kiedyś zwy-
czaj, że kiedy strażacy uczest-
niczyli w ważnych dla innych
jednostek wydarzeniach, to
zbierali do koperty i zawsze
coś dla tej straży, która była
gospodarzem zostawiali,
takie finansowe wsparcie. To
był wyraz solidarności. Daw-
niej straż zarabiała na orga-
nizacji zabaw i to były
strażackie finanse, którymi
można było gospodarować.

- Pomagaliśmy sobie też
w inny sposób. Pożyczaliśmy
sobie sprzęt, albo jak jed-
nostka dostawała nowy to
przekazywała ten swój kole-
gom z innej OSP. My nie mie-
liśmy na początku
samochodu, ale Prezes Ja-
rzyński nie odpuszczał. To był
taki człowiek, że jak coś wy-
myślił, to musiał to potem do-
prowadzić do końca. Miał też
w sobie coś takiego, że pocią-
gał ludzi za sobą do działania
– wspomina Druha Jarzyń-
skiego pan Piaskowiak.
- Tak było z pierwszym
wozem strażackim. Prezes
sprowadził skądś wóz konny
na gumowych kołach, potem
załatwił do niego beczkę taką
800 litrów. Jak był pożar to
Jan Rogalski z Kaniej Góry
zakładał swoje konie i jecha-
liśmy do pożaru. 
Była jedność nikt nie musiał
się prosić, jak nie było koni

Rogalskiego to zawsze zna-
lazł się ktoś inny. Ważne żeby
pojechać i pomóc. Później
dostaliśmy starego STARA,
a niedawno to już całkiem
nowy samochód z wyposaże-
niem. 
Zawsze znalazło się rozwią-
zanie
- Zniszczył nam się stary
sztandar, podjęliśmy decyzję,
że trzeba zrobić nowy, ale nie
było pieniędzy. Wtedy Prezes
Jarzyński, który był zawsze
optymistą, powiedział, że
„coś wykombinujemy!”
I wymyślił! Zbieraliśmy złom

po gospodarstwach i sprze-
dawaliśmy, tak uzbieraliśmy
na nowy sztandar – wspo-
mina pan Stanisław. 
Nowy sztandar został prze-
kazany do jednostki 27 maja
1979 r.
- Pierwszy sztandar był jesz-
cze robiony za komuny, haf-
towany przez zakonnice, ale
nie mógł mieć symboli reli-
gijnych więc Matka Boska
została zaszyta wewnątrz
sztandaru – opowiada pan
Piaskowiak.
Zawsze coś się działo
- Dbaliśmy o to, żeby w stra-

ży cały czas coś się działo.
Były organizowane spotka-
nia z okazji Dnia Kobiet. Ko-
biety zawsze dostawały jakieś
drobne upominki. Na po-
czątku byli sami mężczyźni
w OSP, ale kobiety zawsze
pełniły ważne funkcje w stra-
ży, angażowały się kulinar-
nie, a kiedy były zabawy
w straży, to miały na
wszystko oko i pilnowały,
żeby nie było awantury. 
Dla młodzieży było boisko do
siatkówki, które sami przygo-
towaliśmy. W strażnicy były
organizowane festyny dla
całej społeczności. Często się
spotykaliśmy.
Strażacka nauka. 
Skąd wiadomo było jak ra-
tować, a samemu nie zna-
leźć się w niebezpiecznej
sytuacji?
- W Zgierzu mieszkał starszy
strażak, też ochotnik, niestety
nie pamiętam jego nazwiska.
My się z nim kontaktowa-
liśmy i przeważnie ja i Prezes
Jarzyński jeździliśmy do
niego na naukę. On nam
dużo wiedzy i wskazówek
przekazał. Potem my przeka-
zywaliśmy naszym straża-
kom. Co niedziela były
zbiórki strażackie organizo-
wane o 7.00 rano i wtedy
było zarządzone sprzątanie
terenu albo szkolenia z ob-
sługi sprzętu - wspomina pan
Piaskowiak. 

- U nas w straż była zaan-
gażowana cała rodzina.
Moja żona też działała
w straży i nigdy nie miała
pretensji do mnie, że idę do
strażnicy. Potem córki się
włączyły prowadziły kronikę,
były skarbnikami. Wnuczek
też jest w straży. Do tej pory
jak u nas jest i zawyje syrena,
to trzeba schodzić z drogi, bo
biegnie do akcji. 

Pan Stanisław przekazał
pałeczkę młodszym, ale stra-
żak zawsze zostaje straża-
kiem na posterunku
– Tata zawsze zwraca uwagę,
kiedy wyją syreny. Kiedy nasi
strażacy wracają po akcji,
a jesteśmy sąsiadami, to Tata
zawsze idzie dowiedzieć się,
co się stało, gdzie i jak im po-

szła akcja – opowiada córka
pana Stanisława, Barbara
Kowalska.
- Nadal jestem zaintereso-
wany… nie byłoby tych
znaczków, nie dają za darmo
– pokazuje na odznaczenia
przypięte do munduru pan
Stanisław.

Pan Stanisław Piasko-
wiak za zaangażowanie
społeczne w OSP i pracę na
rzecz społeczności został od-
znaczony między innymi:
w 1977 r. Brązowym Meda-
lem za Zasługi dla Poża-
rnictwa; w 1992 r. Srebrnym
Medalem za Zasługi dla Po-
żarnictwa; w 1998 r. Złotym
Medalem za Zasługi dla Po-
żarnictwa. W 2021 r. Meda-
lem honorowym im.
Bolesława Chomicza za za-
sługi dla rozwoju i umacnia-
nia Związku OSP RP oraz
Ochotniczych Straży Poża-
rnych. 
Wyjątkowa pamiątka
Jeszcze jedno wyjątkowe od-
znaczenie, dowód pamięci
i uznania od strażaków
z OSP Kania Góra, które stoi
na honorowym miejscu
w domu pana Stanisława
Piaskowiaka – to statuetka
strażaka z dedykacją „Dru-
howi Stanisławowi Piasko-
wiakowi w podziękowaniu
za długoletnią służbę, trud
i poświęcenie na rzecz OSP
Kania Góra” – Chociaż jes-
tem Druhem Honorowym,
ale młodzi zawsze mówią –
„musisz być z nami!” I kiedy
są spotkania w strażnicy, za-
wsze o mnie pamiętają, jest
mi bardzo miło i wtedy młod-
nieję – mówi pan Stanisław.  

Tak to jest ze straża-
kami, że od najmłodszego
do najstarszego zawsze się
angażują i aż do końca
- Widzę jak teraz młodzi się
starają. Strażnica służy całej
społeczności. Najważniejsze,
żeby była jedność, żeby straż
istniała, żeby zawsze miał kto
wyjechać do pomocy! – pod-
kreśla Druh Stanisław Pia-
skowiak.
[Wysłuchała AK]
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Nasze Straże. Pan Stanisław Piaskowiak z OSP Kania Góra
Strażacy cieszą się największym zaufaniem społecznym. Służą - nie pracują. Ratują życie i dorobek. Strażakiem się nie bywa, strażakiem się jest.

Pan Stanisław Piaskowiak, najstarszy Druh OSP 
w Gminie Zgierz

Pan Stanisław Piaskowiak jest najstarszym strażakiem ochotnikiem w Gminie Zgierz. Od początku działalności społecznej
związany z OSP w Kaniej Górze. Przez 12 lat pełnił funkcję skarbnika. Dziś już 92- letni starszy Pan jest Druhem Hono-
rowym OSP Kania Góra. Uczestniczył w najważniejszych wydarzeniach związanych z budową strażnicy i organizacją życia
strażackiego. Teraz jako strażak honorowy wspiera młodych druhów OSP Kania Góra. 

Na zdjęciach dwaj druhowie z Kaniej Góry. Od lewej
Stanisław Piaskowiak i Ryszard Jarzyński, wspólnie
dbali o OSP w Kaniej Górze



Chłopcy czy chłopacy?
Która forma jest po-
prawna? Takie dylematy
językowe poruszane były
podczas "Podwieczorku z

gwiazdą" w Gminnym
Centrum Kultury, w Dzie-
rżąznej w jeden z paździer-
nikowych wieczorów.  

Gościem spotkania był

polski językoznawca, pro-
fesor nauk humanistycz-
nych, polonista specjalizu-
jący się w języku mediów -
Jerzy Bralczyk. Profesor
szybko nawiązał dobry
kontakt z licznie przybyłą
publicznością. Opowiadał
o swoich ulubionych i tych
mniej lubianych słowach.
Przytaczał anegdoty i cie-
kawostki. Okazało się, że
o języku polskim i jego
meandrach można opowia-
dać w sposób ciekawy
a zarazem dowcipny. 
Spotkanie zakończyło się
rozmowami z Panem Pro-
fesorem i autografami w

jego publikacjach.
Podwieczorek z gwiaz-

dą poprowadził dzienni-
karz Leszek Bonar.  
Na podstawie info
GCKSTiR
Foto: GCKSTiR
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Jesień w Gminnym Centrum Kultury - zapraszamy!

Profesor Jerzy Bralczyk 
w Podwieczorku z gwiazdą w Dzierżąznej

Wykład Profesora Bralczyka zgromadził liczną pub-
liczność 

Profesor Jerzy Bralczyk
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Z żalem żegnamy
ś.p. Marię Magdalenę Bereżewską
wieloletnią członkinię KGW Biała

serdeczne wyrazy współczucia
Rodzinie i Bliskim składają

koleżanki i koledzy KGW Biała 
i Miejsko-Gminnej Rady KGW 

w Zgierzu

Wyrazy współczucia 
dla

Anny Tokarskiej
z powodu śmierci

MAMY
składają koleżanki z KGW

Dzierżązna i Miejsko-Gminnej
Rady KGW 
w Zgierzu

W ogólnopolskiej akcji
Nocy Bibliotek 2023 pod
hasłem „Absurd nie czy-
tać" w niekonwencjonalny
sposób zaprezentowały się
biblioteki Gminy Zgierz.

O tym, co może się wy-
darzyć nocą w bibliotece
przekonali się uczestnicy
wydarzenia.
Wyposażeni w latarki
wzięli udział             w grze
terenowej. Zadaniem było

poszukiwanie bajkowych
rekwizytów ukrytych w
parku. Po ciemku, pośród
drzew na poszukiwaczy
czekali bohaterowie "Alicji
w krainie czarów": Kró-

lowa Kier, Kot Charlie,
Biały Królik i  Szalony Ka-
pelusznik z zadaniami do
wykonania. Zachwycające
i cieszące oko iluminacje
świetlne pozwalały łatwiej
odnaleźć bajkowych boha-

terów. Kolejnym punktem
była Chatka  Jednorożca,
w której zobaczyć można
było projekcje bajek. Gos-
podynią chatki była miła
czarownica. 
Na zakończenie wieczoru
uczestnicy zabawy upiekli
kiełbaski przy ognisku. Na
świeżym powietrzu razem
z herbatką smakowały wy-
jątkowo. 
- Dziękujemy za tak liczny
udział, to nas utwierdza
w przekonaniu, że nas ko-
chacie - mówią organizato-
rzy Nocy bibliotek
w Dzierżąznej.
Na podstawie info
GCKSTiR z/s w Dzierżąz-
nej

Spektakularna Noc Bibliotek 2023 
w Dzierżąznej

W bajkowy, tajemniczy kilmat zabawy wprowadziły
uczestników postacie z Alicji w Krainie Czarów


